
         

  

   

Møtereferat      

 

Arkiv:  Vår ref:  Side 1 av 3 

  SK:   

Møtetittel:  Samarbeidsmøte Sjustjerna og Volda sjukehus  
Møteleiar:  Mona Ryste  
Referent: Oddvar Marøy  
Dato: 10.01.2023  
Tidspunkt: Kl. 10 00 – 10.45  
Stad: Teams  
   

 
 Namn Møtt 
Representantar Stian Endresen, PKO x 
 Håvard Ramsli, PKO x 
 Marit Botnen – sjustjerna   
 Arne Gotteberg, Hareid   
 Arne Drabløs, Volda  
 Norunn K. Elde, Ulstein x 
 Asta Sileikiene, Sande  
 Bjørn Martin Aasen, Herøy x 
 Cecilie Oppedal, Vanylven  
 Marte V. Øie, Ørsta x 
 Odd Frode Aasen  
 Juha Hietanen  
 Idun Myklebust  
 Rune Heggedal, Klinikk Volda  
 Miriam Wiksnes  
 Unni Skare, Fagavdelinga  
 Hallgrim Myklebust x 
 Marius Kile Brenne, Klinikk Volda x 
 Palma Hånes, Klinikk Volda x 
 Mona Ryste, Klinikk Volda x 
 Linda Gramshaug Fonseca, leiar sjukeheimslegar 

sjustjerna 
 

 Olav Skjærpe Brattli  
   
   
 Sissel Ørstavik Aase, rådgivar Læring- og 

mestringssenteret, sektreteriatet LSU Volda 
 

 Oddvar Marøy, samhandlingskoordinator Sjustjerna H&O x 
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  SK:   

          

Sak Status/aksjonspunkt Ansvarleg Frist 
Velkomen, 
praktisk info og 
agenda 
 
Oppfølging av 
referat 

Situasjonsbilde smitte / flyktningsituasjon 
 

Mona Ryste 
 

 

Situasjonsbilete/ 
status i 
kommunane 

Herøy kommune: 
Dårlegare rapportar frå FHI. Jamt høgt trykk for 
alle luftvegsinfeksjonar. Behov for noko 
omprioriteringar. Noko høgare sjukefråvær. 
Forventar auke i smitte i januar/februar i høve til 
framskrivingar frå FHI. 
Ulstein kommune: 
Jamt høgt trykk, særleg influensa.  
Noko fråvær i helsetenestene. 
Vaksinering 1 dag i mnd for C19. 
Ørsta kommune:  
Tilsvarande som i andre kommunar. Noko høgt 
trykk og oppfølging vaksinasjonsprogram.  
 

Bjørn Martin 
Aasen 
 
 
 
 
Norunn K. 
Elde 
 
 
 
Marte V Øie 
 
 

 
 

Situasjonsbilete i 
HF Volda 
sjukehus 

Powerpoint presentasjon frå Volda sjukehus vert 
vedlagt referatet. 
Nokre C19 innleggingar før jul, men ingen no. 
Avdelingane har fullt belegg.   
Fokus på ventelistesituasjonen. Nokre få fristbrot. 
Fokus i samband med førebuing til 
Helseplattformen.  
Utstkringingsklare pasientar er ikkje stort problem 
i Volda, utfordringane er større elles i fylket. 
Kommunane på søre er generelt flinke til å ta imot 
utskrivingsklare pasientar og det vert jobba godt 
når det oppstår toppar. 
Problematisk for pasientane på søre at andre 
sjukehus har mange utskrivingsklare pasientar. 
Presentasjon av nasjonal epikrisestatistikk og som 
sjukehuset arbeider kontinuerleg med. Jobber med 
tilpassing av drift i høve økonomiske 
driftsrammer.  
Arbeider med forbedring av rutina  rundt medivac-
pasientar og samarbeid med kommunane. Det er ei 
utfordring at pasientane ikkje har fått tildelt 
kommune når dei vert innlagt i HMR. 

Mona Ryste 
Og  
Palma Hånes 
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  SK:   

Sak Status/aksjonspunkt Ansvarleg Frist 
Spørsmålsrunde 
og gjensidig 
informasjons-
utveksling 

Helseplattformen 
Utsett i eit halvt år. Endeleg framdriftsplan ikkje 
klar per dato. Behov for å endre interne planar 
som var lagt.  
Ålesund kommune, plo, skal starte i april, ikkje 
fastlegar eller legevakt. 
Utsettingane vert gjort for å rette på dei feil som er 
erfart frå St.Olavs. 
Planane for innføring i kommunane elles på 
Sunnmøre skal gå etter planen. 
 
Informasjonsflyt frå HMR til fastlegane. 
Opplever informasjonsoverload. Kan samla 
infoskriv gjere dette enklare. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Tilsetting LIS1 Vaktordningar. Vil behovet for LIS1 verte mindre 
ved endringar i sjukehusstrukturen SNR. Treng 
rekruttering av LIS1-legar. Volda sjukehus og 
kommunane kan truleg ta mot fleire stillingar. 
 

  

ALIS Klinikk Volda ønskjer å iverksette ordning og 
starte å tilby plassar frå mars 2023. Stian E har 
sendt info til alle legekontora. Det skal meldast 
inn/registrerast Jørgen Jareld. 
 

  

Komande 
arrangement mm 

Fagdag geriatri – 27/1-2023 
Fokus på kreftoverlevarane, korleis skape eit godt 
liv for desse.  
 
Minner om fastlegemøte 7 mars på Volda sjukehus. 
 

  

Andre saker  Hareid har fått tilsett fast kommuneoverlege, 
Andreas Hunger, starter truleg mars/april. 
Neste møte: februar 2023 
Meld aktuelle saker til Mona, Stian eller Oddvar. 
 

  

 


